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PGP I. Drost Regionale samenwerking jeugdzorg. 
Er zijn gemeentes die hier al uit zijn gestapt (Brunssum) en er zijn 
meerdere gemeentes die dit overwegen. 
De berichtgeving is dat het samenwerkingsverband logistiek niet goed 
functioneert. Met name de financiële zaken. declaraties worden veel 
te laat uitbetaald (is een rechtszaak over geweest) en ook de 
gemeentes zelf krijgen erg laat de jaarlijkse financiële 
verantwoording. 

 Hoe ervaart Valkenburg deze deelname aan dit regionale 
samenwerkingsverband? 

 Hebben wij zicht op onze zorgaanbieders hoe zij dit regionaal 
orgaan ervaren 

 Wat voor gevolgen gaat dit hebben als gemeentes er daadwerkelijk 
uitstappen? 

Het samenwerkingsverband op Zuid-Limburgs niveau 

loopt tot 1 januari 2019.  

De gemeente Heerlen heeft aangegeven de zorg in de 

toekomst op een andere manier te willen financieren, 

men wil een aantal grote aanbieders geld geven met het 

verzoek de zaken te regelen met de kleinere aanbieders.  

De gemeente Brunssum is uit het samenwerkingsverband 

gestapt omdat men de zaken liever zelf wil regelen.  

 

In het begin had het samenwerkingsverband te kampen 

met kinderziektes, zeker voor vrij-gevestigden leverde 

dit problemen op. Zelf heeft de wethouder het gevoel 

dat het nu beter gaat en de gemeente Maastricht zal 

elke aanbieder enquêteren om te kijken hoe het op dit 

moment loopt. De raad wordt in kennis gesteld van de 

uitkomst van die enquête. 

 

Voor een kleine gemeente als Valkenburg aan de Geul is 

een regionaal samenwerkingsverband een belangrijk 

instrument, zeker vanwege de prijsafspraken.  

De aanbieders vinden het niet fijn als ze met elke 

afzonderlijke gemeente prijsafspraken moeten maken. 

Dus aan het samenwerkingsverband zitten positieve en 

negatieve kanten. 

 

De wethouder vraagt lid Drost als vrij-gevestigde de 

negatieve punten bij hem neer te leggen zodat hij deze 

kan meenemen naar het portefeuillehouder overleg. 

 

De Heuvellandgemeenten, de gemeente Maastricht en de 



gemeenten in de Westelijke Mijnstreek overwegen welk 

systeem men in de toekomst graag zou willen hanteren. 

Men wil de komende 2 jaar gebruiken om dit goed te 

onderzoeken. De kans is groot dat er een splitsing komt. 

Het nadeel daarvan kan zijn dat men – vanwege het 

mindere volume - geen goede prijsafspraken meer kan 

maken. Welke gevolgen dit voor de gemeente Valkenburg 

aan de Geul heeft kan de wethouder nu nog niet 

aangeven. Uiteraard wordt de raad daarvan in kennis 

gesteld. 

D66 --- --- --- 

 


